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Zwracam się z interpelacją do Burmistrza Miasta Koła w sprawie dzikiej
plaży na Starówce, tuż za siedzibą LOK.

Plaża w tym miejscu istnieje od wielu, wielu lat na potwierdzenie dodaje
zdjęcie które umieścił Pan w biuletynie o dawnym Kole.

Zarówno mi jak i mieszkańcom bardzo zależało by na poprawie estetyki

tego miejsca, wycieciu trzcin, skoszeniu trawy i w miarę możliwości dowiezieniu
świeżego piasku na plaże. Myślę że gdyby to miejsce było lepiej widoczne z
mostu, a samo dojście na miesce ułatwione , mogło by stać się miejscem
wypoczynku i spędzenia czasu dla większej liczby mieszkańców. Zdaje sobie
sprawę że teren nie należy do miasta tylko Wód Polskich ale zapewne nie
stanowiło by to problemu aby oczywiście po konsultacjach w nieznacznym
stopniu poprawić to miejsce. Nakład prac i koszty nie były by ogromne z uwagi
na uwarunkowania(rzeka w tym miejscu nie jest głęboka i prąd nie jest silny, nie
trzeba też ingerować w linie brzegową) a z pewnością miejsce to przyciągnęło
by mieszkańców.

Wiem że w planach jest powstanie plaży miejskiej w pobliżu zamku. Ale
puki co mogli byśmy kozystać z tego co mamy i mieliśmy od zawsze.



Trochę wody dla ochłody (liP;ec 1963;-)-
Plaża znajdowała się za siedziDą w-


